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BJELOVAR U subotu 18. siječnja u Hotelu Central u Bjelovaru je održana tiskovna konferencija
i otvorena tribina povodom nastanka prve gradske organizacije ORaH-a. Konferenciji je
nazočila, i tribinu vodila, začetnica i predsjednica stranke dr.sc. Mirela Holy.

  

Gradska organizacija ORaH-a prva je od organizacija u Hrvatskoj, na čelu koje je trenutno
povjerenik Dragutin Hubak. Stranka je još u začecima, tako da je prva zadaća raditi na
proširenju stranke i pronalasku simpatizera. Unutarstranački izbori će biti održani u rujnu ove
godine, a povjerenik će do tad voditi organizaciju. Holy se nada da će se ljudi do tada dobro
upoznati i da će članovi stranke, po metodi 1 član 1 glas, odabrati dobro vodstvo. Nakon toga
im predstoji prvi pravi politički test – parlamentarni izbori.

  

Javnost je na konferenciji upoznata i s programom i reformama za koje se stranka zalaže, od
kojih su neke primjerice teritorijalni preustroj Hrvatske na četiri regije umjesto županija, te
generalno vođenje politike održivog razvoja. To će se preslikati na sve segmente, pa tako i na
gospodarstvo. Unatoč činjenici što se čini da politika održivog razvoja u gospodarstvu ne daje
puno pomaka, u zapadnim zemljama upravo održivi razvoj sa svojim projektima kroz
poljoprivredu, energetsku učinkovitost i zelene tehnologije daje gospodarski rast i razvoj.
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Uloga ORaH-a će kroz naredno vrijeme biti da djeluje pozitivno na ostale stranke, te da se neki
hvale vrijedni ciljevi dovedu do realizacije. Stranka se svrstala u zelenu ljevicu, tako da opcija
suradnje s desnicom ne postoji. Oni će zagovarati bitne teme poput ljudskih prava, ali s druge
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strane neće se upuštati u klasične rasprave tipa »partizani ili ustaše«, neće sudjelovati u
prepucavanjima bilo kakvog tipa. Međutim suradnja s ostalim stankama trenutno nije u planu,
jer bi to u fazi razvoja stranke i njenog postavljanja na političku kartu bilo neozbiljno.

  

Za kraj se nazočnima obratio i povjerenik Dragutin Hubak. Istaknuo je kako je vrlo zadovoljan  i
pomalo iznenađen interesom za stranku. Obećao je do jeseni voditi gradsku organizaciju
najbolje što zna i može. Vjeruje kako će taj posao biti težak ali biti će mu zadovoljstvo to raditi s
obzirom na ljude koje je dosad okupio oko sebe.
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